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Plats och tid Webmöte kl.17 – 18:30 

Beslutande Ledamöter 

Gustaf Axelsson, Näringslivschef ordförande 
Ola Hedestig, Företagarna 
Roland Sjögren (KD) 
Christer Rönnlund (M) 
Lilly Bäcklund (S) 
Ingela Gotthardsson, kommunchef 
Anders Hjalmarsson, Västerbottens Handelskammare) 
Calle Franklin, Företagarna 
Camilla Morén, Företagarna 
Lars Ohlsson, (S) 
Ronnie Göransson, Företagarna 

Övriga närvarande Tobias Linder, upphandlare Lycksele kommun 

Justerare Christer Rönnlund 

Justeringens plats och tid Näringslivskontoret 
 
Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer 144 - 149 
 Marie Öhlund  

 Ordförande 

  

 Gustaf Axelsson  

 Justerare 

  

 Christer Rönnlund   
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§ 144  

 

Val av justerare 

 

Beslut 

Näringslivsrådet utser Christer Rönnlund till justerare 
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§ 145  

Välkomna nya ledamöter 
Näringslivsrådets syfte, mål och arbetsordning  

 

Ärendebeskrivning 

Per Andersson, tidigare ledamot och vice ordförande och Joacim Ekbäck 

Eriksson, ledamot, har avslutat sina uppdrag i näringslivsrådet och nya 

ledamöter ska väljas in. Ordförande går igenom näringslivsrådets syfte, mål 

och arbetsordning. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet beslutar att välja in Ronnie Göransson och Mikael 

Axelsson, Företagarna, som nya ledamöter i Näringslivsrådet. 

Näringslivsrådet beslutar att välja Calle Franklin, Företagarna, som vice 

ordförande i näringslivsrådet. 
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§ 146  

 

Genomgång av föregående protokoll 

Ordförande går igenom föregående protokoll 

 

Beslut 

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna 
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§ 147  

Tema: Upphandling samt näringslivets påverkan av 
Covid – 19   

Varje aktör förbereder inspel med koppling till dagens tema. 
Kommunens upphandlare Tobias Linder bjuds in till denna dialog. 

 

Ärendebeskrivning 

Temat för dagens sammanträde är upphandling men även näringslivets 

påverkan av Covid – 19. 

Upphandlare Tobias Linder informerar om aktuella upphandlingar och LOU. 

Handelskammaren informerar om sina insatser i samband med Corona: 

 Samverkar med övriga handelskamrar i norra delen av landet och har 

dialog med handelsministern och UD.  

 En enkät i samarbete med Region Västerbotten och Företagarna är 

utskickad till 1 400 företag i länet. Resultatet finns att läsa här: 

https://www.handelskammaren.ac/2020/04/03/viktiga-synpunkter-

till-regeringen/ 

 Stor påverkan på flyg- och järnvägstrafiken i landet.  

 

Företagarna hänvisar företag med funderingar till näringslivskontoret. 

 

Lycksele kommun informerar:  

o Deltar i digitala samverkansmöten med bland annat kommuner, 

Länsstyrelsen och Region Västerbotten. Skyddsutrustning behövs 

inom vård- och äldreomsorg och en förfrågan har gått ut från 

Länsstyrelsen om att identifiera företag med tillverkningsmöjligheter. 

 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen. 
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§ 148  

 

Aktuell information  

 

Ärendebeskrivning 

 

Företagarna 

o Planerar för En dag på stan i augusti 

o Magasinet Lycksele Näringsliv distribueras i maj 

 

Västerbottens Handelskammare  

o Webbinarium med fokus på Brasilien 28/4 

o Fler digitala aktiviteter planeras 

 

Lycksele kommun 

o Budgetarbete för 2021 pågår. 

o LOV i hemtjänst - frågan är bordlagd till Kommunfullmäktige i juni. 

o Konkurrensutsättning av Gata/Park förbereds vidare. Beslut fattas vid 

Kommunfullmäktige i juni.  

o Skolutredning pågår.  

o Utredning om bildande av kommunförbund för gymnasieskolan 

pågår 

o Beslut är fattat om Lyckseles nya platsvarumärke.  

o En förstudie i Region 10 utreder hur vi ska säkerställa basfunktioner 

för näringslivsutveckling och arbetar för att söka extern finansiering. 

Projektnamnet är Decennium 

o En projektansökan från Vilhelmina, Storuman och Lycksele 

kommuner är inlämnad till Energimyndigheten. Projektets syfte är att 

arbeta med affärsmöjligheter i samband med vindkraftsutbyggnad. 

o Akademi Norr bedriver fortsatt verksamhet i tre år. 

 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen.  
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§ 149  

 

Övriga frågor 

 

Föreslås att vid nästa sammanträde byta tema från etablering till utbildning 

med speciellt fokus på gymnasieskolan. Även sammanträdesdatumet ändras. 

Uppföljning av Näringslivsprogrammets handlingsplan är kompletterad med 

samtliga indikatorer och utskickad till Näringslivsrådet. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet beslutar att ändra datum för kommande sammanträde från 

den 2/6 till den 26/5. Sammanträdets tema blir utbildning med fokus på 

gymnasieskolan och nya förslaget om kommunförbund. 

Näringslivsrådet beslutar att godkänna Näringslivsprogrammets 

handlingsplan. 

 


